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1. Mötet öppnas     
   

2. Val av justeringsperson. Cecilia Nordin väljs att justera dagens protokoll. 
   

3. Föregående protokoll, åtgärdslista 
Åtgärdslista: 

Protokollen ska förvaras på kontoret. 
Styrelsen ville inte att vi skulle få möjlighet att fondera pengar.  
Ok, med lagschabrak med sponsring  
Helen har kollat upp avspärrningsanordningar, men utdragbara band dyrt. Vi 
beställer plastband istället. Stella köper.    ÅT 57 
Ridskolan kommer att köpa nya träningsbommar. 
Listor för funktionärer att skriva upp sig på i stallet kommer att komma. 
Annica har gjort ett föslag/lista på vad som behövs köpas till WE.  Kostnad skulle bli 
4900:- inkl moms. Ulrika skulle ordna klocka för 500:- (Totalt ca 10000) Vi letar 
tunnor(7 st) och vägpinnar(12 st) Vi beslutar att avvakta med inköp tills vi vet hur vi 
ligger till med ekonomi. 
     

4. Rapporter 
Styrelsen: Helen rapporterar: 
Vi har frihet att organisera om i hinderförrådet. 
 
Dressyrdomarna har varit på sina utbildningar.    
    

 
5. Ekonomi 

Ingen rapport, samt vi saknar bugdetanalys, samt budgeten för majdressyren samt 
decemberdressyren. Hoppningen vet vi ej om den inkommit. Anette har fått budget 
för augustidressyren, men den finns ej tillgänglig på mötet, så vi kan inte godkänna 
den än.  
Sara påminner igen om att lämna in budget till tävlingar.   ÅT 58 
      

6. Media      
Vi ska försöka uppdatera i sociala medier även från träningar av olika slag, så att vi 
inte bara uppmärksammar tävlingsresultat. Vi skickar bilder och filmer till Stella som 
kan lägga ut på Instagram. Vi har nu 65 följare. Vi siktar på att ha 500 följare innan 
nyår! 
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7. Hoppning 
Det tränas mycket, många ekipage på olika nivå. 
Proppen för våra stora tävlingar i juni finns ej ute än. 

       Planer finns på ett träningsläger i sommar mad Maggan Eriksson-Bech.  
    

 
 

8. Dressyr      
 
- Dressyrmötet hålls nästa vecka 19/4 
- Intresse finns för en clinic ” Hur dömer domare”  
- Dressyren i Sverige har en huvudsponsor Saab, som kommer att sponsra bla 

clinics, förhoppningsvis lyckas dressyren få hit en intressant tränare. 
- Pernilla och Jenny som är tävlingsledare i majdressyren har valt att ej lämna i 

budget på tävlingen. Pernilla säger att allt är under kontroll inför tävlingen, 
så vi litar på att allt kommer att fungera. Budget har ej heller inkommit för 
decembertävlingen. 

 
9. Körning 

Vi avvaktar med inköp tills vi sett hur vi ligger till med ekonomin  
    

 
10. Fälttävlan 

Det har inte funnits någon banbyggarutbildning i vårt område, vi har fått en fråga 
om vi vill skicka någon. Helen kollar om det finns någon intresserad.   ÅT  58 
     

11. Working Equitation 
De har haft sin träff. Träningarna ska börja. WE vill köpa in till sin hinderpark 
material för ca totalt 10 000:- men vi avvaktar med inköp tills vi vet hur vi ligger till 
med ekonomin.     

 
 

Övriga Frågor  
- Datorerna måste komma på plats i domarrummet. Annica pratar med 

Anette.     ÅT 59 
- Internet till domarrummet samt baracken. Annica pratar med Camilla. ÅT 60 
- Cilla behöver tillgång till nyckeln till domarrummet som rosettansvarig, hon 

kollar med Camilla.      ÅT 61 
- Lyfta till styrelsen om vi ska byta klubbfärger?      ÅT 56(Helen) 
- Helen var på mittsvenskas årsmöte, och sitter nu i valberedningen.  
- Ersättning för lagavgifterna gäller ridning i divisionslag. 
- I hoppning div 1 står T-sek för startavgiften för laget. 
- Den inplanerade teknikutbildningen har återigen blivit inställd, nytt datum 

blir 5/5, det läggs ut på fb. 
- Julia L hjälper Stella att söka tävlingsledare. 
- Sara kollar ett alt. Datum för en extra klubbdressyr ute i maj.   ÅT 62 
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12. Nästa möte 

2/5 18.00 på Café UH      
 

 
14. Mötet avslutas      

 
 

 
  
  
   


